
           Protokół z posiedzenia Komisji
          Rewizyjnej

             z dnia 19 maja 2021 r.  

         (posiedzenie zdalne)

DU-RM.0012.7.2021              

==================================================================================

Tryb zwołania: Komisja  zwołana przez  Przewodniczącą Rady  Miejskiej,  w  związku z  planem
pracy Komisji.
Prowadzący obrady: Przewodniczący komisji  Patryk Trybulec
Porządek obrad: 1. Przyjecie końcowego protokołu kontroli: „Centrum usług społecznościowych i
aktywności  lokalnej  Rynek  22  w  Czeladzi  z  zagospodarowaniem  terenu”-  Kamienica
Konarzewskich przy Rynku 22 w Czeladzi
 Czas trwania posiedzenia: 00:11(15:00 do 15:11)
Frekwencja Radnych:

·Patryk Trybulec
·Barbara Wszołek
·Dariusz Pietrzykowski
·Jarosław Deleska
·Jolanta Ptaś

Pozostałe osoby: 
Ilona Mrozowska – z-ca dyrektora MZGK 

Ustalenia i Rozstrzygnięcia:

Przyjęcie protokołu końcowego z przeprowadzonej kontroli pt:  „Centrum usług społecznościowych
i  aktywności  lokalnej  Rynek  22  w  Czeladzi  z  zagospodarowaniem  terenu”-  Kamienica
Konarzewskich przy Rynku 22 w Czeladzi. Protokół został przyjęty bez uwag.

P.Trybulec-  Witam  Państwa  na  zdalnym posiedzeniu  Komisji  Rewizyjnej,  przedmiotem  obrad
naszej komisji jest przyjęcie protokołu końcowego Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli
pn.„Centrum  usług  społecznościowych  i  aktywności  lokalnej  Rynek  22  w  Czeladzi  z
zagospodarowaniem terenu”- Kamienica Konarzewskich przy Rynku 22 w Czeladzi. Czy Państwo
otrzymali  końcowy  protokół  z  biura  Rady?Czy  Państwo  wnosicie  uwagi  do  protokołu?  Przed
przegłosowaniem  protokołu  końcowego  pozwolę  sobie  go  odczytać.  Nikt  z  Państwa  zdania
odrębnego nie wnosi rozumiem. Proszę o głosowanie zatwierdzenia protokołu końcowego.



Głosowanie:
Za-5
Wstrz-0
Przeciw-0
ilość członków w komisji: 5
ilość członków komisji podczas głosownia:5

Opinia pozytywna

I.Mrozowska- akceptuję treść protokołu końcowego, otrzymaliśmy ocenę dobrą. 

P.Trybulec-  wszyscy  mieliśmy  okazję  zobaczyć  materiały,  inwestycja  została  przeprowadzona
dobrze  z  drobnymi  mankamentami  jak  to  zwykle  bywa  przy  tak  dużej  inwestycji.  Jest  to
zwiększenie  mienia  gminy,  warto  takie  kontrole  przeprowadzać.  Dziękuje  za  współprace.  Czy
jakieś  sprawy  różne  macie  Państwo.  Wyczerpaliśmy  porządek  obrad.  Zamykam  posiedzenie
Komisji Rewizyjnej.

Protokołowała

Milena Kubasik-Janicka                                                                                                              
    Przewodniczący

Patryk Trybulec

Data napisania protokołu : 19.05.2021

Data podpisania protokołu :..............................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........


